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Από το υπ’ αριθ. 24/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 475/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Σφράγιση καταστήματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Ηλία Σαφλιούκα, που 
λειτουργεί χωρίς άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας 

 
       Σήμερα 11 Οκτωβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-10-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Γ. Ουρσουζίδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Π. Πιτούλιας  
5. K. Aσλάνογλου Χ.  Σκουμπόπουλος  
6. Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Δ.  Πέτκος Ε. Σοφιανίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές Γ. Μανακούλης -------- 

10. Κ.  Βαφείδης Π. Αγαθαγγελίδης  
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 477/99 
14. Α. Κεσίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Κουκουρδής. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση   της  υπ’  αριθ.  478/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησε  ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
17. Χ. Γεωργιάδης  
18. Β. Γιαννουλάκης  
19. Σ.  Παναγιωτίδης  
20. Θ.  Σιδηρόπουλος  
21. Ι. Ακριβόπουλος  
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
23. Ε. Κουκουρδής  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 30-9-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. ιθ της παρ.1 του άρθ. 24 του Π.Δ. 410/95 
(ΔΚΚ) η χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων και 
επιχειρήσεων, οι όροι των οποίων καθορίζονται από υγειονομικές διατάξεις, ανήκει 
στην αρμοδιότητα των Δήμων. 

Σύμφωνα επίσης με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 
Υγειονομικής Διάταξης τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας, κλείνονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή, οι δε 
παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α.Ν. 
2520/40. 

Σύμφωνα, τέλος, με την παρ. 2 του άρθ. 25  του Π.Τ. 410/95 (ΔΚΚ) "οι 
διατάξεις του Π.Δ/τος 180/1979 Πε΄ρι όρων λειτουργίας κατ/των πωλήσεως 
οινοπνευματωδών ποτών και κέντρων διασκεδάσεως όπως τροποποιήθηκε-
συμπληρώθηκε μεταγενέστερα εξακολουθούν να ισχύουν. Οπου στο ανωτέρω 
προεδρικό διάταγμα, για θέματα χορήγησης ή ανάκλησης ή αφαίρεσης αδειών ή 
σφράγισης των καταστημάτων αναφέρεται "Αστυνομική Αρχή" ή Αστυνομικός 
Διευθυντής ή Αρχηγός της Ελληνικής  Αστυνομίας  ή Υπουργός Δημόσιας  Τάξης, 
νοείται το οικείο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο λαμβάνει την σχετική απόφαση το 
αργότερο σε τριάντα (30) ημέρες από τότε που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες 
προϋποθέσεις". 

Με το αρ. 1020/13707/21-9-1999 έγγραφό του, το Αστυνομικό Τμήμα 
Βέροιας μας γνωρίζει ότι την 21-9-1999, διαπιστώθηκε ότι το κατάστημα καφετέρια 
στην Βέροια και επί της οδού Παστέρ αρ. 1 με υπεύθυνο τον Σαφλιούκα Ηλία του 
Στεφάνου λειτουργεί χωρίς την από το νόμο προβλεπόμενη άδεια. 

Με το αρ. πρωτ. 20697/30-9-1999 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε ο 
παραπάνω να καταθέσει δικαιολογητικά για τη χορήγηση της άδειας, και να διακόψει 
αμέσως την λειτουργία του καταστήματός του. 

Σύμφωνα με τις πιο πάνω διατάξεις η υποβολή των προβλεπόμενων 
δικαιολογητικών για την απόκτηση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος 
υγειονομικού ενδιαφέροντος δεν αναστέλλει την σφράγιση του καταστήματος, 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν'αποφασίσει για τη σφράγιση ή μη του πιο πάνω  καταστήματος. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Μία εισήγηση είναι για το 1ο και το 2ο θέμα. Για το 1ο κατ/μα 
έχουμε από τις 21-9-1999 διαπίστωση του Αστυνομικού Τμήματος  Βέροιας ότι 
λειτουργεί χωρίς άδεια και ο φάκελός του δεν είναι ολοκληρωμένος για να περάσει 
από τη ΔΕ και να πάρει άδεια. 
 Για το 2ο κατ/μα από 8-9-1999 υπάρχει πάλι διαπίστωση του Αστυνομικού 
Τμήματος ότι κι αυτό λειτουργεί χωρίς άδεια. 
 Προτείνω να σφραγιστούν. 
 Χαμαλής :Πόσο καιρό είναι χωρίς άδεια; 
 Δήμαρχος :Από τότε που έχουμε το έγγραφο του Αστυνομικού Τμήματος. 
 Πρόεδρος :Είναι εδώ ο ενδιαφερόμενος: 
 Ορταντζόγλου Αθαν., δικηγόρος Η.Σαφλιούκα:Ο φάκελος του κ. Σαφλιούκα 
είναι σχεδόν έτοιμος. Μένει μόνο η μελέτη της πυρασφάλειας. Υποβάλλω 
παράκληση ν' αναβληθεί η απόφαση για 1 εβδομάδα τουλάχιστον. 



 Κουβακάς, εκπρόσωπος κας Χρυσοστομίδου:Εχει κατατεθεί ο φάκελος εδώ 
και 15  μέρες στο Υγειονομικό. Λόγω φόρτου εργασίας το Υγειονομικό δεν μπόρεσε 
να πάει. Πήγε σήμερα. Ζητάμε  παράταση 2 μέρες. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; Όχι. 
 Ορίστε  τοποθετήσεις. 
 Χαμαλής :Για την 1η περίπτωση. Έχει πάρει το μαγαζί από άλλον. Δεν ήξερε , 
ότι έπρεπε να υποβάλλει ξανά χαρτιά για να πάρει άδεια κι έτσι λειτούργησε 
παράνομα. Προτείνω να τους δοθεί η αναβολή ώσπου να  φέρουν τα χαρτιά τους. Αν 
δεν  τα υποβάλλουν τότε να καταλήξουμε στη  σφράγιση. 
 Ακριβόπουλος :Συμφωνώ  να δοθεί παράταση γιατί οι εκπρόσωποί τους 
ζήτησαν μικρά χρονικά όρια. 
 Κουρουζίδης :Συμφωνήσαμε ότι όποια κατ/μα δεν έχει άδεια να σφραγίζεται. 
Δεν μπορεί ν'ακούγεται στο ΔΣ ότι ο φάκελος  δεν  έχει πυρασφάλεια. Αν κάποιοι 
καούν εκεί μέσα τι θα συμβεί; 
 Πρέπει να είναι πάγια η θέση μας. Όταν ο φάκελος δεν είναι έτοιμος να 
σφραγίζουμε το κατ/μα. 
 Ένα άλλο θέμα που μπαίνει είναι διαδικαστικό. Όταν πέφτει στην αντίληψή 
μας ότι ένα  κατ/μα λειτουργεί χωρίς άδεια να πηγαίνει η Δημοτική Αστυνομία και να 
τους ενημερώνει να μην το ανοίγουν. Να περιμένουν 10-20 μέρες για να μην έχουμε 
πρόβλημα ούτε εμείς αλλά ούτε αυτοί. 
 Πουλασουχίδης :Όπως είπαμε. Έφθασε ο καιρός το ΔΣ να εφαρμόζει το νόμο. 
Ένα κατ/μα για να λειτουργήσει πρέπει να έχει άδεια. Αν δεν έχει σφραγίζεται. 
Βέβαια αν τα πράγματα είναι έτσι όπως λένε έχουν τη δυνατότητα να ολοκληρώσουν 
τις διαδικασίες. 
 Προτείνω στο σώμα να προχωρήσουμε στην έκδοση απόφασης. 'Ωσπου να 
εκτελεστεί η απόφαση, αν συμβούν αυτά που λένε οι ενδιαφερόμενοι, τότε η 
απόφαση θα είναι χωρίς αντικείμενο. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν δευτερολογίες; 
 Χαμαλής :Δεν αμφιβάλλω ότι ειπώθηκε στο ΔΣ να κρατάμε πιστά τους 
κανονισμούς. Αλλά αν θυμάστε την πρώτη φορά που μιλήσαμε  για το θέμα αυτό είχα 
προτείνει να τοιχοκολλήσουμε για αρκετό χρονικό διάστημα τη διαδικασία που 
χρειάζεται για ν' ανοίξει κάποιος μαγαζί, έτσι ώστε να ενημερωθούν όλοι οι δημότες. 
Αυτό δεν το κάναμε. Έτσι οι περισσότεροι είναι ανημέρωτοι. Δεν πρέπει να 
εφαρμόζουμε τον  κανονισμό και να κλείνουμε  τα μαγαζιά τους στο άψε σβήσε. 
 Κουρουζίδης :Συμφωνώ με τον  κ.Χαμαλή. Θα πρέπει να βγει στον τύπο, 
άμεσα και κατά περιόδους, μία ανακοίνωση για να ενημερώνει τους πολίτες. Επίσης 
συμφωνώ με τον αντιδήμαρχο στο να παρθεί απόφαση και αν μέσα σε μερικές μέρες 
καλυφθούν τότε να δοθεί μία τέτοια λύση. Αλλά παραμένω στη θέση και πρέπει να 
είναι πάγια θέση ότι το ΔΣ δεν θα πρέπει ν'ασχολείτε με τέτοια ζητήματα. Αν δεν 
έχουν άδεια τα κατ/τα τότε να κλείνουν. 
 Δήμαρχος :Στις 8-2-1999 η Δημοτική Αρχή δέχθηκε από τον κ. Αγαθαγγελίδη 
και από άλλους συμβούλους της αντιπολίτευσης  μία ομαδική επίθεση ότι δήθεν δεν 
εφαρμόζει το νόμο, ή ότι τον εφαρμόζει επιλεκτικά στη σφράγιση των κατ/των 
υγειονομικού ενδιαφέροντος. 
 Εκείνη την ημέρα είχαμε 7-8 περιπτώσεις για σφράγιση και με παρουσία όλων 
των συμβούλων πάρθηκε απόφαση για αναβολή στις υποθέσεις αυτές, αλλά στο εξής 
δεν θα υπάρχει καμία παρέκλιση από τις διατάξεις του κανονισμού και του νόμου. 
Στη συνέχεια σε υλοποίηση αυτής της απόφασης στις 15/3, 29/3 και στις 19/4 το ΔΣ 
ομόφωνα αποφάσισε την σφράγιση κατ/των. Έτσι ακολουθούμε αυτή την πολιτική 
μέχρι σήμερα. Υπάρχουν περιπτώσεις που είναι όπως αυτές οι δύο που ακούσαμε. 



 Αν είναι θέμα ημερών, ώσπου να γραφεί η απόφαση και να σταλεί στην 
περιφέρεια παρέρχεται πολύ μεγαλύτερο χρονικό διάστημα. Είχαμε και στο παρελθόν 
περιπτώσεις όπου πήρε το ΔΣ απόφαση για σφράγιση, υπέβαλλε κανονικά τον 
φάκελο ο ενδιαφερόμενος πριν εκτελεστεί η απόφαση, ενέκρινε η ΔΕ τη σχετική 
άδεια και αυτόματα καθίσταται ανενεργός η απόφαση του ΔΣ. Μην δημιουργείται 
προηγούμενα. Αν όμως ανοίξετε ένα παράθυρο θα γίνει. Εφόσον πρόκειται για 
σφράγιση και είναι πλήρης ο φάκελος κάνουμε ακόμη και έκτακτη ΔΕ για να  μην 
αφήσουμε κανέναν εκτεθειμένο. Θέλουμε όλοι να 'χουν τη νομιμότητα,αλλά και το 
ΔΣ να έχει μία ενιαία τακτική απέναντι σε όλους χωρίς να εξαιρεί κανέναν. 
 Ακριβόπουλος :Αν είναι έτσι παραιτούμαι από την πρότασή μου. 
 Χαμαλής :Κι εγώ παραιτούμαι. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 30-9-99 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.- Το αρ. 1020/13707/23-δ/21-9-99 έγγραφο του Αστυνομικού τμήματος Βέροιας, με 
το οποίο διαπιστώθηκε η λειτουργία του πιο πάνω καταστήματος χωρίς την 
απαιτούμενη άδεια. 
3.- Το με αριθ. πρωτ.  20697/30-9-99 έγγραφο του Δήμου Βέροιας με το οποίο 
ζητήθηκε από τον ενδιαφερόμενο να προσκομίσει τα απαιτούμενα για τη χορήγηση 
άδειας δικαιολογητικά, καθώς και το γεγονός ότι αυτά δεν προσκομίστηκαν. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 25 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Εγκρίνει τη σφράγιση του καταστήματος «Καφετέρια» του Ηλία Σαφλιούκα, 
που λειτουργεί χωρίς άδεια ίδρυσης και λειτουργίας 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    475/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Κ. Βαφείδης   
 Ν.  Χαμαλής   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-10-1999 

Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ  
 


